
Aankondiging mondelinge vragen VVD Raalte voor gemeenteraad Raalte 25-4-2024 

“Hoe lang nog?” 

Voorzitter, 

Al vele keren is er door de VVD Raalte aandacht gevraagd voor de verkeersveiligheid op Kruispunt Bos 

(Knooppunt Raalte). Jarenlang stromen klachten van inwoners bij de gemeente en bij ons als fractie 

binnen. Automobilisten, maar zeker ook overstekende fietsers en voetgangers voelen zich onveilig en 

het was mede daarom dat vorig jaar de VVD Raalte nog vragen aan het College had gesteld over de te 

krappe afstelling van de verkeerslichten ter plekke. Het feit dat vele kinderen op de fiets voor sport en 

school hier oversteken maakt het dat de situatie des te scherper zal moeten worden beoordeeld. In 

een reactie eind 2023 gaf het College aan dat er overleg is (geweest) met Rijkswaterstaat. Aan de 

afstelling van de verkeerslichten zou volgens Rijkswaterstaat geen winst meer zijn te behalen. Wel gaf 

het College aan dat door de gemeente gewerkt wordt aan (de aanvraag bij het OM) om te komen tot 

een vaste flitspaal1. 

Naar het nu: eind april 2024. In de afgelopen weken zijn er opnieuw een aantal ongelukken op rij bij 

het oversteken van de N35 genoteerd. Gevolg zwaar- en lichtgewonden, ook jongeren en kinderen. 

Elk ongeluk is erg, elk ongeluk is er 1 teveel. Maar de VVD wil even nader stilstaan bij een ernstig 

ongeluk op kruispunt Bos in de vroege ochtend van 26 maart jl. 2 Het verschrikkelijk wrange/crue in 

dit geval is dat 1 van de zwaargewonden een zeer betrokken inwoner (en gewaardeerd lid van onze 

steunfractie) is die de afgelopen jaren in contact met politiek, gemeente en Rijkswaterstaat zich uren 

en uren heeft ingezet voor de veiligheid van dit Kruispunt Bos, voor de veiligheid van overstekende 

kinderen uit de buurt, voor een optimale afstemming van de verkeerslichten en voor de komst van 

een flitspaal… 

De VVD heeft (ook namens de betreffende inwoner) de volgende vragen aan het College: 

1. Waarom is er nog steeds niks gebeurd??  

2. Waarom staat die vaste flitspaal er nog steeds niet? 

3. Kunt u opnieuw in overleg met Rijkswaterstaat over de afstelling van de verkeerslichten? Zet 

deze “file aan ongevallen” Rijkswaterstaat niet aan het denken over deze afstelling? 

En voor de langere termijn, na de vernieuwing van het Kruispunt: 

4. Hoe borgt het College de komst van een veilige fietsoversteek in het nieuwe ontwerp, zodat 

we, na de realisatie van het nieuwe Knooppunt Raalte, niet elke week de krant hoeven open 

te slaan met daarin een bericht over weer een nieuw ongeluk?  

Namens de VVD-Raalte,  

Dennis Melenhorst 

 
1 Zie oa De Stentor 2-12-2023; Gemeente wil flitspaal bij berucht kruispunt Raalte, maar: OM moet beslissen 
 
2 Zie oa https://www.rtvoost.nl/nieuws/2326678/n35-dicht-bij-raalte-door-ernstig-ongeval-traumahelikopter-
uitgerukt 


